
 

 

 

 
 

 
 

Jahanje konja Črećan 
 
 
 

        Ako želite terapijsko jahanje, najviše o njemu reći će 
vam Ema Prokeš, vlasnica  konja u Črečanu . 
Profesionalno se bavi konjarstvom i konjičkim sportom 
već godinama, od čega je tri godine bila “stable 
manager”, dakle upravljala sam sustavom za držanje 
konja, u Irskoj i Njemačkoj. 
 
       Pedagoško iskustvo, koje je nužno za područje 
terapijskog jahanja, stekla  je kao trenerica i 
instruktorica jahanja od 2000. godine. Osim toga 
specijalist je u uzgoju i obučavanju konja, aktivna 
sutkinja u preponskom i dresurnom jahanju. 
 
      Kako su u susjedtvu ribnjaka u Črečanu, cijelo ovo 
područje, zaslugom vlasnika, odiše skladom i ljubavlju 
prema prirodi.  

   

 
  

 

 
 


